



Protokoll styrelsemöte 2022-08-23

Närvarande

Ordinarie: Jesper Hedberg (ordf.), Tomas Myrberg (kassör), Susanna Karström (sekr.),
Lennart Karlsson, Johan Karström

Dagordning

1. **Mötets öppnande**

Jesper hälsade välkomna och öppnade mötet.

2. **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes.

3. **Val av mötets sekreterare och justerare**

Susanna valdes till sekreterare och **Johan** till justerare.

4. **Genomgång av föregående mötesprotokoll**

Protokollet går igenom och läggs till handlingarna.

5. **Kassören informerar**

Oförändrat läge.

6. **Styrelsens åtaganden från senaste årsstämman**

6a) Restpunkter asfalteringsprojekt

Jesper har haft kontakt med NCC och uppmanat dem lämna en plan för hur resterande arbete ska utföras. Mål är att NCC ska utföra restpunkterna under hösten.

6b) Underhåll plats för hushållsavfall och källsortering

Underhållet utfört av medlemmar i föreningen.

6c) Byte belysningsarmaturer

Jesper har haft kontakt med Torpheimer. Torpheimer undersöker möjligheten att byta trasiga kåpor till likadana innan de utför arbetet.

6d) Utredning laddstolpar/laddstationer



Tomas och Johan informerar om det arbete de gjort med att undersöka hur vi skulle kunna lösa en installation av laddstationer i garagen. De har undersökt hur grannföreningen gjort, de har träffat representanter från Tekniska Verken som berättat om hur grävning skulle gå till, eventuell åverkan på vår asfalterade yta och ungefärlig kostnad för olika nivåer av strömstyrka fram till våra garage. En potentiell leverantör av laddstationer och tillhörande elinstallation har besökt oss och levererat offert. Man har kontaktat Skandiamäklarna för att undersöka hur laddstolpar skulle påverka värdet på våra fastigheter. Gruppen avser att ta in preliminära intresseanmälningar av medlemmarna, ta in åtminstone två offerter till från andra möjliga leverantörer samt bjuda in till informationsmöte för att ge medlemmarna chans att ställa frågor kring projektet.

7. Styrelsens egna initiativ 2022

7a) Dörren till gräsklipparförrådet

Diskussion förs kring vad som är/varit problemet med dörren. Problemet med att öppna dörren har inte uppstått på sistone. Diskussionen upptas igen om behov finns.

7b) Skräp i gräsklipparförrådet

Lennart går igenom och avgör vad som ska kastas under hösten.

8. Övrigt

8a) Förnyelse elavtal

Föreningen har genom Tomas tecknat ett rörligt avtal med Bixia.

8b) Mycket ogräs i grusrefugen mot förskolan

Diskussion förs kring olika alternativ till den i dagsläget grusfyllda refugen. Susanna och Jesper undersöker vidare.

9. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte planeras till 18/10 18.00 hos Lennart.

10. Mötets avslutande

Mötet avslutas.

Vid protokollet:

Sekreterare Susanna Karström

Justeras:

Justerare Johan Karström